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Styrets forslag til dagsorden: 
 Sak 1.  Åpning 
  - Godkjenning av innkalling 
  - Godkjenning av dagsorden 
  - Godkjenning av arbeidsordning 
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  - Valg av to dirigenter 
  - Valg av to sekretærer 
  - Valg av to til å skrive under protokollen 
Sak 3.  Politisk innledning – Jonas Gahr Støre  
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Styrets forslag til arbeidsordning på årsmøtet i Lillestrøm Arbeiderparti 
12. februar 2020: 
 
Det velges to dirigenter til å lede forhandlingene. Dirigentene har rett til å fremme forslag 
om å sette strek, med de inntegnede talere, og forslag om å begrense taletiden. 
Etter at strek er satt, kan ingen nye forslag framsettes. Valgene foregår ved skriftlig 
avstemming dersom noen forlanger det. 
 
Til å føre protokollen velges to sekretærer, en kvinne og en mann. 
 
I protokollen innføres alle saker som skal behandles, alle forslag som framsettes og alle 
vedtak med angivelse av antall stemmer for og imot. 
 
Alle forslag må framsettes skriftlig, og være undertegnet med forslagstillers navn. 
 
Representantene har rett til ordet 2 ganger i samme sak. Første gang med inntil 3 minutter 
og andre gang med inntil 1 1/2 minutts taletid. 
 
 

Sak 2. Konstituering 
 
Styrets innstilling til dirigent:  
- Iselin Goksøyr Rud 
- Morten Bekkeng 
 
Styrets innstilling til sekretærer:  
- Mona Øyen 
- Rune Moen 
 
Protokollunderskrivere (2)  
- Foreslås på årsmøtet 
 

Sak 4. Årsberetning 2017 
 
Eget dokument 
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Sak 5 Regnskap 

 
Økonomirapport 

 
 
Bankkonti 
Balansen på brukskontoen er kr 20 957, 28 og på høyrentekontoen er den kr. 1 814 600,61. 
Omløpsmidler utgjør til sammen kr. 1 835 557,89. 
 
 
Transaksjoner 
Det er registrert 168 transaksjoner i perioden 1. januar til 31.desember 2019. 
 
Inntekter 
Tilskuddet fra staten er på kr. 254 709,54. 
Tilskuddet fra Skedsmo kommune er på kr. 760 000. 
Partiskatt ble avviklet ved sammenslåing av de tre kommunepartiene. 
Tilbakeføring av medlemskontingent er på kr. 46 598.  
Andre inntekter er på kr. 40 870, og er en overføring fra Sørum Arbeiderparti for deling av 
utgifter. 
Renteinntekter fra Sparebank 1 er på kr.38 427. 
Driftsinntekter ble på kr 1 116 677,54. 
 
Utgifter 
Totale driftskostnader for perioden er kr. 2 081 138, 51. 
 
Resultat  
Resultatet viser et underskudd på kr. 964 460,97, slik at egenkapital per 31.12.2019 er på 
kr. 1 835 557, 89. 
 
Bemerkning til økonomirapporten: 
Økonomirapporten må sees i lyset av at det ble utført budsjettjustering i oktober-november, 
slik at postene 7700 og 7740 ble utvidet/økt med henholdsvis 550 000 kr. og 180 000 kr. 
Dette ble gjort etter orientering på medlemsmøtet i forbindelse med økte utgifter i 
valgkampen 2019. 
 
 
Kasserer: Perica Maksimovic 
 
Liste over vedlegg  
Vedlegg 1. Årsresultat  
Vedlegg 2. Balanse pr.31.12.2019 
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RESULTATREGNSKAP      
 
KtoNr KontoNavn KontoSum  Budsjett Budsj.avvik % 

       

       

 DriftsInntekter      

       

3900 Tilskudd Statlig/kommunalt   254 709,54  162 000 92 710 157% 

3901 Tilskudd Skedsmo kommune   760 000,00  760 000 0 100% 

3910 Partiskatt  0,00  0   

3920 Medlemskontingent  46 598,00  45 000 1 598 104% 

3990 Andre inntekter  40 870,00  10 000 30 870 409% 

3991 Innbetaling for turen til Gansvika  6 500,00  0 6 500 999% 

3992 Tilbakebetalinger  8 000,00  0 8 000 999% 

 Sum DriftsInntekter 1 116 677,54  977 000 139 678 114% 

       

 DriftsKostnader      

       

6800 Kontorrekvisita  -2 109,90  -3 000 890 70% 

6802 Literatur,tidsskrifter,aviser  0,00  -2 000 2 000 0% 

6900 Telefon,mobil  -6 867,50  -7 000 133 98% 

6901 Kostnader internett  -1 222,50  -2 000 778 61% 

6910 Porto, gebyr post  0,00  -1 000 1 000 0% 

7300 Annonser  0,00  -7 000 7 000 0% 

7400 Gaver, blomster  -14 252,80  -15 000 747 95% 

7470 Arbeiderbevegelsens Historielag i Akershus (AHA)  -500,00  -500 0 100% 

7480 Bevilgninger  -3 000,00  -5 000 2 000 60% 

7490 AUF kontingent  -20 000,00  -20 000 0 100% 

7700 Valgkamp  -1 570 155,97  -1 300 000 -270 156 121% 

7710 Medlemsmøter  -9 678,70  -20 000 10 321 48% 

7711 AP-veteranene  -18 747,10  -20 000 1 253 94% 

7720 Kurs opplæring  -48 141,33  -50 000 1 859 96% 

7730 Godgjørelse sekretar  -39 998,89  -40 000 1 100% 

7740 Ugifter kommunestyregruppa   -264 062,57  -600 000 335 937 44% 

7750 Års, styre og evaluerigsmøter  -12 516,25  -15 000 2 484 83% 

7751 Møteugifter fylke  -54 138,00  -40 000 -14 138 135% 

7752 Møteutgifter sentralt  -9 120,00  -25 000 15 880 36% 

7770 Budsjett- og strategikonf.  -6 627,00  -10 000 3 373 66% 

 Sum DriftsKostnader -2 081 138,51  -2 182 500 101 361 95% 

       

DRIFTSRESULTAT -964 460,97  -1 205 500 241 039 80% 

       

 Finansposter      

       

8042 Renter Sparebank 1  38 427,00  30 100 8 327 128% 

8141 Gebyr bank  -600,00  -600 0 100% 

 Sum Finansposter 37 827,00  29 500 8 327 128% 

       

RESULTAT FØR SKATTER -926 633,97  -1 176 000 249 366 79% 

       

 Årsoppgjørs disp, skatt      

       

 Sum Årsoppgjørs disp, skatt 0,00  0   

       

ÅRSRESULTAT -926 633,97  -1 176 000 249 366 79% 
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Balanse 

KtoNr KontoNavn KontoSum  

    

EIENDELER   

    

 Omløpsmidler   

    

1921 Bank innskudd, ktonr  20 957,28  

1925 Sparekonto  1 814 600,61  

 Sum Omløpsmidler 1 835 557,89  

    

SUM EIENDELER 1 835 557,89  

    

GJELD OG EGENKAPITAL   

    

 Egenkapital   

    

2000 Egenkapital 01.01  2 762 191,86  

2099 Årsresultat (Opptjent egenkapital) -926 633,97  

 Sum Egenkapital 1 835 557,89  

    

SUM GJELD OG EGENKAPITAL 1 835 557,89  
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Sak 6. Innkomne forslag 
 

6.1. Fane til Lillestrøm Arbeiderparti 
 
Forslagsstiller: Styret 
 
Styret får i oppgave å igangsette et arbeid med å få en fane for Lillestrøm Arbeiderparti. 
Fanen skal være klar til 1. mai 2021, og det settes av 40.000 kroner i 2020 og et tilsvarende 
beløp i 2021. 
 

6.2. By og fremkommelighetsplan i Lillestrøm by.  

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag 

Lillestrøm kommune lager en Lillestrøm By - bruks og fremkommelighetsplan med vekt 
på: - Hvordan Oslo Met og UiOs Institutt for teknologisystemers studenter lettere kan 
bruke, og bli mer aktive i byen.  
- Hvordan Lillestrøm Bys kulturtilbud tilrettelegges for brukere utenfor byen  

- Hvordan Lillestrøm Bys innbyggere lettere kan få tilgang til tur og naturområder utenfor 

byen for rekreasjon og bedre folkehelse.  

Styrets innstilling: 
Forslaget avvises. Viser til formuleringa i partiprogrammet. Ønsker prosessen som foreslått. 

 
 

Forslag 6.3 Svingen stasjon og innfartsparkeringer 

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag. 
 
I forbindelse med etablering av ny Glommakryssing har det vært vurdert ulike avbøtende 
tiltak for å avlaste trafikken over brua RV22 ved Fetsund i påventa av ny løsning. Det har 
vært foreslått å etablere flere innfartsparkeringsplasser ved Svingen holdeplass. Dette har 
ikke latt seg løse til nå. 
Jernbaneverket / BaneNor har ikke vært villige til å se på denne saken. Det har vært ytret 
ønske fra samme aktør å legge ned Svingen holdeplass. 
 
Plasseringen av holdeplassen er ugunstig for togene og plattformen er for kort til doble 
togsett. Dobbelt togsett på 10 vogner krever plattformlengde på 220 meter. Det har vært 
utfordrende å få de statlige aktørene som BaneNor og Statens Vegvesen å se på disse 
løsningene i sammenheng. 
 
Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for å flytte Svingen holdeplass 250 meter nordover 
(retning Sørumsand) og etablere ny holdeplass ved Varåa Mølle. Holdeplassen skal ha 
plattformlengde på 220 meter. 
 
Dette vil ikke innebære store ombygginger av selve infrastrukturen på jernbanen da dette 
ligger innenfor samme blokkstrekning som dagens holdeplass. (Det er kun plattformen som 
må reetableres.) Samtidig etableres det ny innfartsparkering ved Varåa Mølle. Løsningen 
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krever også avtale med grunneier ved Varåa Mølle, som har sagt seg villig og ser positivt 
på løsningen. 
Dette gir muligheter for "route" trafikken fra RV172 (Sørumsand), RV170 (Bjørkelangen) og 
RV22 (Trøgstad/Askim) over på toget, uten at disse må krysse brua på Fetsund. Dersom 
trafikkbelastningen reduseres med 6 til 8% vil dette ha betydelig effekt på belastningen og 
køproblematikken vil reduseres drastisk. I dette tilfelle vil vi få det NAF kaller 
"høstferietilstand" hvor trafikken over brua reduseres så effektivt at køen i prinsipper løses 
opp. Dette har åpenbare positive miljømessige konsekvenser. 
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm Arbeiderparti ber Lillestrøm kommune sette i gang arbeidet med å få på plass 
flytting av Svingen holdeplass til Varåa Mølle samt å få etablert tilstrekkelig med 
innfartsparkering i tilknytning til dette. 
 

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Sendes til kommunestyregruppa 

 

Forslag 6.4 Sikre nok parkeringsplasser.  

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

Mange i Lillestrøm kommune har ikke tilgang på gangveier og bor langt fra kollektive 
knutepunkt. Lillestrøm kommune er stor i utstrekning, og har offentlige bygg/idrettsanlegg 
osv. i distriktene. Det er viktig å sikre god framkommelighet og parkeringsplasser slik at vi 
opprettholder god adkomst i hele kommunen, for alle innbyggerne.  
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm Arbeiderparti skal sikre at Lillestrøm kommune opprettholder god adkomst, også 
med bil og parkering inntil hensiktsmessig alternativer er på plass.   
 

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Oversendes kommunestyregruppa 

 

Forslag 6.5. Glommakrysning  

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

Kommunedelplan for ny Glommakryssning skal nå etableres og vedtas. Det har vært bred 
og grundig debatt rundt valg av løsning i tidligere Fet kommune og Fet Arbeiderparti. 
 
Statens Vegvesen sin innstilling til løsning A2, vil ha store miljø og utviklingsmessige 
konsekvenser for sentrale deler av Fetsund. Det er derfor fattet vedtak i kommunestyret i 
Fet Kommune om at løsning E2 skal legges til grunn for kommunedelplan. Det er vært 
viktig å få en løsning som sikrer at gjennomgangstrafikk og tungtransport ikke går gjennom 
bomiljøene i Lillestrøm kommune, i tråd med vedtatt partiprogram i Lillestrøm Arbeiderparti 
og vedtak i Fet kommunestyre.              
 
Vi ber derfor om at løsning E2 legges til grunn for kommunedelplan for ny 
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Glommakryssning. 
Oppstart av arbeidene skal skje så snart som mulig og ikke senere enn planlagt oppstart for 
statens vegvesen sin innstilling for alternativ A2. 
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm Arbeiderparti legger til grunn at det velges løsning E2 i kommunedelplanen som 
Glommakryssning i henhold til vedtak i Fet kommunestyre og Fet Arbeiderparti. 
 
Styrets innstilling: 
Forslaget avvises. Viser til formuleringa i partiprogrammet. Ønsker prosessen som foreslått. 

 

Forslag 6.6 Glommakryssing. 

Forslagsstiller: Åkrene Arbeiderlag 

Åkrene Arbeiderlag ønsker at Lillestrøm AP skal arbeide for at det blir tatt en avgjørelse i 

Glommakryssingen nå, og at den avgjørelsen som tas er til det beste for innbyggerne i 

Lillestrøm kommune. Biler og busser står i kø. Lillestrøm AP må tenke på de som bor i 

området, de som blir berørt av trafikkforurensingen, støy og støv. Her har vi boliger og 

skoler nært opp til der veien kommer. Lillestrøm AP kan ikke gå for det alternativet som 

Statens Vegvesen har innstilt på, A2. Det strider mot de føringene som staten har i forhold 

til veibygging i tettbebygde strøk. Det er bestemt på høyere politisk nivå at trafikkerte veier 

skal legges utenom tettsteder. Da mener vi i Åkrene arbeiderlag at E2 er det eneste 

alternativet. 

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti skal jobbe for at E2 blir valgt for 

Glommakryssing.  

Styrets innstilling:  
Viser til styrets innstilling til forslag 6.5 fra Fetsund Arbeiderlag 

 

Forslag 6.7 Fv. 120 på strekningen fra kommunegrensen 

Skedsmo/Gjerdrum legges utenfor Skedsmokorset via tunnel i vareåsen 

ut mot E6.  

Forslagsstiller: Skedsmokorset og Leirsund Arbeiderpartilag: 

Saken gjelder: Store trafikale utfordringer på Skedsmokorset grunnet mange tusen biler fra 

nabokommunene som har sin pendlervei på fv. 120 gjennom Skedsmokorset på morgen og 

ettermiddag i alle ukedager året rundt. 

De store trafikkmengdene og køene denne gjennomgangstrafikken fører med seg har 

uheldige konsekvenser for befolkningen på Skedsmokorset i form av støyproblematikk og 

ikke minst trafikkforurensning. I tillegg begrenser dette lokalbefolkningens muligheter for 

nødvendig interntrafikk til barnehager, butikker og andre fritidssaktiviteter i et spredtbygd 

nærmiljø hvor fritidstilbudene ligger langt unna boligområder og skoler. 
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Skedsmokorset og Leirsund Arbeiderpartilag har i lang tid jobbet for å bedre 

trafikkavviklingen for beboerne på Skedsmokorset, og gjennomgangskjørerne på fv. 120. I 

høringsinnspill til kommuneplanen for Skedsmo kommune sendte vi innspill om at tunnel 

gjennom Vardeåsen måtte bli værende i planen, til tross for at Statens veivesen foreslo 

denne tatt ut av planen. I årets kommune og fylkestingsvalg ble trafikksituasjonen på 

Skedsmokorset en av de store valgkampsakene og det ble bl.a. hevdet fra Høyre at «vi kan 

ikke forvente at fylket bygger veier som politisk ledelse lokalt ikke etterspør». 

Forslag til vedtak: 
Fv. 120 gjennom Skedsmokorset fra Gjerdrum skal bygges som en omkøringsvei i tunnel 
gjennom Vardeåsen mot E-6 ved Berger slik det står i Skedsmo kommunes kommuneplan. 

Denne omkjøringsveien må prioriteres av Lillestrøm kommune i kommende planer. Nye 

kollektivfelt i det aktuelle området vil ikke løse utfordringene og må aksepteres som løsning 

på problemet. 

Midlertidige løsninger for prioritering av kollektivtransport på denne strekningen finnes, og 

må utredes slik at kollektivtransporten fra nabokommunene ikke blir stående i kø fram til 

omkjøringsveien er etablert.  

Omkjøringsveien skal ikke føre til mer trafikk, men skal fungere som en miljøavlaster for et 

lokalmiljø som ikke har vært prioritert på samferdselsplanen i mange år.  

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Oversendes kommunestyregruppa og fylkestingsgruppa. 

 

Forslag 6.8. Utvide kollektivtilbudet i Lillestrøm kommune  

Forslagsstiller: Fet Arbeiderlag 

Riksvei 22 er i dag allerede svært belastet med mange personbiler og tungtransport, 
traseen trenger avlastning. I den forbindelse bør kollektivtilbudet i Lillestrøm kommune 
økes. Det er viktig å gi befolkningen mulighet til å ferdes kollektivt for å kunne bevege seg i 
kommunen mer effektivt og miljøvennlig. Det bør bli flere avganger på både 
Kongsvingerbanen. I tillegg er det viktig å prioritere flere busser i døgnet. Det er svært 
skuffende at vårt område foreløpig ikke er prioritet med tanke på kø problematikken og 
befolkningens ønske om å ferdes miljøvennlig.  
Lillestrøm kommune består i dag av flere soner, det bør koste det samme for alle 
innbyggerne å reise inn til vår by og andre steder i kommunen. En kommune – en sone!  
 
Forslag til vedtak 1: 
Lillestrøm Arbeiderparti må arbeide for at Akershus Arbeiderparti sikrer et påtrykk for å 
utvide tilbudet på Kongsvingerbanen og utvidet bussforbindelser innad i Lillestrøm 
kommune.  
 
Forslag til vedtak 2: 
Lillestrøm Arbeiderparti må arbeide for at Lillestrøm kommune består av en kollektivsone.  
 
Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Oversendes Akershus Arbeiderparti og fylkestingsgruppa. 



11 

 

Lillestrøm Arbeiderpartis årsmøte 12. februar 2020 Samledokument 

 

 

Forslag 6. 9: Gang- og sykkelveier i Lillestrøm kommune 

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

Lillestrøm Arbeiderparti sitt kommuneprogram står det: «Prioritere en sykkelkommune og 
være stolt av» og i den politiske plattformen som ble vedtatt av posisjonen står det 
følgende: «Sykkel- og gåstrategi for Lillestrøm kommune skal etableres».  
Dette er et godt utgangspunkt, og det er svært viktig at Lillestrøm kommune satser på 
gang- og sykkelveier i hele kommunen. Lillestrøm kommune bør i den anledning sikte på en 
gang- og sykkelvei som binder by og land sammen. I dag har vi gang- og sykkelvei fra 
Fetsund til Lillestrøm, den er svært populær og vi er takknemlig for den. Neste steg må bli å 
knytte Sørumsand og Dalen i samme nettverk.  
Det vil være et viktig steg på veien til å bli en sykkelkommune og være stolt av. Riksvei 22 
mellom Dalen-Fetsund og fylkesvei 172 Sørumsand-Fetsund bør ligge svært høyt på lista 
over prioriterte traseer for å etablere gang- og sykkelvei.  
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm Arbeiderparti må arbeide for gang- og sykkelvei langs riksvei 22 mellom 
Dalen/Enebakkneset og Fetsund og fylkesvei 172 mellom Fetsund og Sørumsand bli 
prioritert i sykkel- og gåstrategien. 
 

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Saken oversendes kommunestyregruppa og Fylkestingsgruppa. 

 

Forslag 6. 10. Brøyting av private veier.  

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

Styret i Fetsund Arbeiderlag registrerer at brøyting av private veier over 100 meter har 
opphørt i Lillestrøm kommune.  
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm Arbeiderparti anmoder om at Lillestrøm kommune opprettholder tidligere ordning 
med brøyting av private veier over 100 meter. 
 
Styrets innstilling:  
Forslaget avvises. Viser til verbalforslag i kommunestyret; «Rådmannen bes gjøre en 
gjennomgang av det kommunale og private veinettet i Lillestrøm kommune, og vurdere om 
det er strekninger av privat vei som bør søkes overtatt til kommunal vei. Rådmannen bes 
særlig vurdere om det er adkomster til kommunale virksomheter eller andre 
samfunnskritiske installasjoner via privat vei, som bør sikres tilgang gjennom kommunal vei. 
Andre tiltak for å sikre fremkommelighet enn full overtakelse skal også vurderes. Saken 
legges frem for kommunestyret innen oktober 2020.» 
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Forslag 6.11. Løkker og ballplasser. 

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

I Lillestrøm kommune er det flere gamle løkker som gjerne blir brukt som grøntareal, 
ballspill, skøytebaner osv. Dette er viktige grønne lunger som fungerer som møteplasser for 
lokalmiljøet og lekeområder for barn. Det er viktig å sikre at de får bestå og ivaretas i 
framtiden.  
 
Forslag til vedtak: 
Utarbeide en oversikt over løkker og ballplasser, og gi disse et varig vern gjennom 
reguleringsplaner. Det henstilles til Lillestrøm Arbeiderparti å fremme dette for Lillestrøm 
kommune. 
 
Styrets innstilling:  
Forslaget støttes med følgende endring: Stryker «varig» og utvides til å gjelde andre viktige 
fritidsområder. Styrets forslag til vedtak er følgende:  

«Utarbeide en oversikt over løkker, ballplasser og andre viktige fritidsområder, og gi 
disse et vern gjennom reguleringsplaner. Det henstilles til Lillestrøm Arbeiderparti å 
fremme dette for Lillestrøm kommune.» 

 

Forslag 6.12. Parkområde 

Forslagsstiller: Åkrene Arbeiderlag 

Åkrene Arbeiderlag ønsker at Lillestrøm AP skal jobbe for at et større område ved Kjeller 

flyplass skal avsettes til en park som innbyggerne kan ha som rekreasjonssted. En park 

hvor folk kan møtes, en park hvor man kan kose seg, en park hvor det er lekeapparater til 

barna, aktivitetsløype for hele familien, fine grillplasser med mer. Psykisk og fysisk aktivitet 

er viktig for livskvaliteten. Tenk stort!!      

Forslag til vedtak: Lillestrøm Arbeiderparti skal arbeide for at det et stort område ved 

Kjeller flyplass blir avsatt til en stor og attraktiv park. 

Styrets innstilling:  
Viser til polisk plattform og partiprogram. Oversendes kommunestyregruppa 
 

 

Forslag 6.13. Fluorfrie soner over dyrket mark, blåbærlyng og 

moltemyrer.  

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag 
 
Forslag: Lillestrøm kommune innfører Fluorfrie soner der skispor går over dyrket mark, 
blåbærlyng og moltemyrer.  
 
Begrunnelse: Fluor brukt i skismøring er trolig kreftfremkallende, og det foreligger ikke nok 

kunnskap om hvordan dette påvirker menneskemat.  
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Styrets innstilling:  
Forslaget avises. Det jobbes med internasjonale løsninger som kan ivareta forslagets 
intensjoner på sikt.   
 

Forslag 6.14. Planting av trær.  

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 

Planting av trær burde være et fokus når det kommer til miljø og klima. Det kan sikre renere 
byluft og et mye bedre klima i store knutepunkter med travel biltrafikk og mye forurensning. 
Trær har muligheten til å hente opp CO2 og slippe ut oksygen igjen. Dermed kan trær bli en 
viktig løsning for utslippet til Lillestrøm Kommune. Det kan også bli symbolsk for oss om vi 
kan bli en ledende kommune innen miljø og klima.  
AUF vil: 

 Plante nye trær i de store knutepunktene i kommunen for å sikre renere byluft 

 At kommunen selv må utrede for hvor mange trær som skal plantes 

Styrets innstilling: 
Forslaget støttes. 
 

Forslag 6.15 Offentlig samlingssted i Fetsund sentrum.  

Forslagsstiller: Åkrene Arbeiderlag 

Vi trenger et offentlig samlingssted i Fetsund sentrum. Et sted hvor unge og eldre kan 
møtes. Et sted hvor man kan sette seg ned å prate og få kjøpt seg en kopp kaffe. Vi 
foreslår at det kan være i sammenheng med et nytt bibliotek hvor det igjen kan være legges 
til rette for små kulturopplevelser som for eksempel forfatterbesøk.  
                                                                      
Forslag til vedtak: Åkrene arbeiderlag ønsker at Lillestrøm Arbeiderparti jobber aktivt med å 
få til et samlingssted i Fetsund sentrum. Det vil være naturlig å ha det i sammen med et nytt 
bibliotek. 
 

Styrets innstilling:  
Oversendes kommunestyregruppa som oppfordres til å ta dette i samfunnsdelen. 
 

Forslag 6.16. Boligstiftelsen for ungdom.  

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

Ungdomsboligene i Garderåsen er i forbindelse med kommunesammenslåingen foreslått 
avviklet og de 10 boligene overført som kommunale boliger til kommunen. Behovet for 
ungdomsboliger reduseres ikke som følge av kommunesammenslåingen. Boligstiftelsen ble 
i sin tid etablert av Arbeiderpartiet. Dette er god Arbeiderpartipolitikk som vi må bestrebe 
oss på å videreføre. 
 
Forslag til vedtak:  
Lillestrøm kommune viderefører ordningen med ungdomsboliger i Garderåsen. 
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Styrets innstilling:  
Forslaget støttes – oversendes kommunestyregruppa 
 

Forslag 6.17. Gratis kjernetid SFO for 1. klasse.  

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag 
 
Lillestrøm kommune starter med forsøksprosjekt gratis kjernetid i SFO på utvalgte skoler 
for 1. Klasse.  
 
Begrunnelse: SFO er en viktig del av den helhetlige skoledagen for de alle fleste 

skolebarna i 1. Klasse, men noen står utfor. Alle 1. Klassinger burde få muligheten til å føle 

seg inkluderte i den felles arenaen SFO er, der vennskap dannes og språk utvikles.  

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. 
 

Forslag 6.18. Halvtidsplass på morgenen i SFO.  

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

I Fet kommune har det inntil sammenslåingen vært en mulighet for barn med behov for 
halvtidsplass i SFO kun på morgenen, å få dette. 
Disse har da betalt for redusert plass. Dette har dekket et behov for familier som har hatt 
dette som en forutsetning for å få hverdagen til å gå ihop. Familier med dette behovet har 
med redusert betaling likevel betalt for den tjenesten de har fått levert. 
Dette er fortsatt et behov for flere familier og vi ønsker derfor at denne muligheten 
videreføres. 
 
Forslag til vedtak: Lillestrøm kommune må tilrettelegge for at barn i SFO også kan få ha 
halvtidsplass på morgenen etter modell fra Fet kommune. 
 
Styrets innstilling:  
Forslaget oversendes til kommunestyregruppa som oppfordres til å jobbe for gode 
løsninger i hele kommunen. 
 

Forslag 6.19. Rett til barnehageplass for alle ettåringer.  

Forslagsstiller: Åkrene Arbeiderlag 

Åkrene arbeiderlag ønsker at Lillestrøm AP skal arbeide for at alle barn har rett til, og får 
barnehageplass når de har fylt ett år. Det skal ikke være noe hinder i å være født i 
desember, slik det er i dag. Vi ønsker løpende opptak. Forslag til vedtak: Lillestrøm 
Arbeiderparti skal arbeide for at alle barn som har fylt ett år får barnehageplass. 
 

Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Viser til partiprogrammet 
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Forslag 6.20 Samarbeid mellom private og offentlige barnehager.  

Forslagsstiller: Fetsund Arbeiderlag 

I Fet kommune har de kommunale og de private barnehagene hatt felles møter og 
seminarer hvor de har delt erfaringer, koordinert seg og samarbeidet om ulike ordninger. 
Dette har opphørt i Lillestrøm kommune. 
 
På den private siden av disse virksomhetene finnes det både kommersielle og ideelle 
aktører som på linje med de kommunale virksomhetene har hatt stor nytte av disse foraene. 
Det er uheldig at dette samarbeidet ikke videreføres. Med mål om å oppnå best mulig 
kvalitet i alle barnehagene i Lillestrøm kommune ber vi derfor om at modellen fra Fet 
kommune videreføres i Lillestrøm kommune. 
 
Forslag til vedtak: Lillestrøm kommune viderefører modellen fra Fet kommune men godt 
samarbeid og god kommunikasjon mellom kommunale og private barnehager til det beste 
for barna som bruker disse. 
 

Styrets innstilling:  
Forslaget oversendes til kommunestyregruppa.  
 

Forslag 6.21 Datapolitikk.  

Forslagsstiller: Lillestrøm By Arbeiderlag 

Forslag: 
 
Lillestrøm Ap ber Akershus Ap om å nedsette en gruppe for å utvikle en ny 
datapolitikk, basert på at dataene våre tilhører alle, og bruk at av data med moderne 
kunstig intelligens gir makt som skal tilhøre felleskapet.  
 
Begrunnelse:  

Ny teknologi ofte beskrevet som AI (kunstig intelligens) gjør oss i stand til hente ut mer 

informasjon fra data, samtidig som mengden data har økt enormt. «Data er den nye oljen» 

er et slagord som har blitt brukt. Den nye digitaliseringsministeren har annonsert at nasjonal 

AI-strategi er på trappene. Ser vi til børsen har de selskapene verden verdsetter høyest 

(Google, facebook mfl.) alle data eller informasjon som sitt råstoff. Dette kan f.eks. dreie 

seg om digitale spor du legger igjen om hvor du er, hva du klikker på, hva du kjøper og 

hvem som er vennene dine.  

 
Vi trenger en ny datapolitikk, som sørger for at rå-materialet(data) til all AI-satsingen og 
utviklingen kommer hele samfunnet til gode, på samme måte som fremsynte politikere la 
til rette for en forvaltning av oljeutvinningen som kom hele samfunnet til gode. Ikke bare 
har mengden data økt enormt, men veien data går har endret seg, og endret samfunnet 
vårt på veien. Noe vi for eksempel ser i media versus Facebook, og rollen «fake news» 
har.   
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Kunnskap er makt = Informasjon er makt = data er makt!  

Viktige spørsmål er hvordan skal data forvaltes? Hva med sikkerhet, etikk og personvern  

rundt data? Kan det settes krav til bruk av, eller format rundt våre felles data, samtidig 
som vi åpner opp for videreutvikling?  
 
Vi må lage en politikk som sikrer felleskapet, på samme måte som ble gjort i oppstarten 
av oljealderen. Jeg synes jeg ser en utvikling som tegner til å kunne endre samfunnet 
vårt, og jeg er opptatt av at vi tar tak i denne diskusjonen. Vi kan ikke la noen få stikke av 
med makten og verdiene.  
 
Styrets innstilling:  
Oversendes Akershus Arbeiderparti 
 

Forslag 6.22. Lillestrøm skal signere ICANs city appeal 
 
Forslagsstiller: Hoda Imad  

Forslag til Vedtak:  

Lillestrøm AP er dypt bekymret for den alvorlige trusselen som atomvåpen utgjør mot 
lokalsamfunn verden over. Vi mener at innbyggerne våre har rett til å leve i en verden fri for 
atomvåpen. Enhver bruk av atomvåpen, enten bevisst eller på grunn av feil eller uhell, vil 
ha katastrofale, omfattende og langvarige konsekvenser for mennesker, samfunn og miljø. 
Derfor støtter vi FN-traktaten som forbyr atomvåpen, og oppfordrer den norske regjeringen 
til å bli del av avtalen. 
 
Begrunnelse:  
Lillestrøm AP er dypt bekymret for den økende risiko verdens atomvåpen utsetter oss for. 
Verden har mange ganger vært på randen av kjernefysisk katastrofe som følge av 
spenninger, misforståelser, tekniske feil og ulykker. Å fortsette og satse på kjernefysisk 
avskrekking setter livet på jorda i fare, og makta over de beslutningene ligger hos 
statsledere hvor flertallet har et mildest talt anstrengt forhold til demokrati og 
menneskerettigheter.  
 
Konsekvensene ved en eventuell detonasjon vil gå utover befolkningen lokalt. Derfor har 
flere byer som Washington DC, Los Angeles, Sydney, Berlin, Manchester, Hiroshima og 
Nagasaki, men også 19 norske byer signert ICAN Norges (International campaign to 
abolish nuclear weapons) city appeal. I Akershus/Viken har kommunestyrene i Aurskog-
Høland og Nesoddden vedtatt ICANs city appeal.   
 
Lillestrøm AP er positive til den fremforhandlede enigheten om å innføre et globalt 
atomvåpenforbud med mål om å bli gjeldende internasjonal rett. Helt siden Einar 
Gerhardsens tid har Arbeiderpartiet vært tydelige i vår kamp mot atomvåpentrusselen, og 
Arbeiderpartiet er klare til å fortsette arbeidet med gjensidig nedrustning og avskaffelse av 
verdens atomvåpen. 
  
FN-traktaten som forbyr atomvåpen er et viktig skritt på veien mot en atomvåpenfri verden. 
Lillestrøm AP mener det er skuffende at Høyre- og Frp-regjeringa har satt Norge på 
sidelinja i det internasjonale presset for å forby atomvåpen. Lillestrøm AP ønsker å 
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videreføre det arbeidet den rødgrønne regjeringa la grunnlaget for da vi deltok i oppstarten 
av arbeidet med FN-traktaten, og Lillestrøm AP ønsker at Norge igjen skal ta en aktiv rolle i 
atomvåpenspørsmålet i internasjonal politikk. Lillestrøm har som mål at Norge undertegner 
atomvåpenforbudet, og ønsker med det å bidra til at atomvåpen stigmatiseres som 
uakseptable våpen. Norge bør tilslutte seg denne internasjonale bevegelsen, slik at vi kan 
få en fortgang i det fastlåste arbeidet med gjensidig og balansert kjernefysisk nedrustning 
og deretter avskaffe disse våpnene. 
 

Styret innstilling:  
Forslaget støttes. 
 

Forslag 6.23. Forby Atomvåpen.  

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 

AUF er dypt bekymret for den økende risiko verdens atomvåpen utsetter oss for. Verden 
har mange ganger vært på randen av kjernefysisk katastrofe som følge av spenninger, 
misforståelser, tekniske feil og ulykker. Å fortsette og satse på kjernefysisk avskrekking 
setter livet på jorda i fare, og makta over de beslutningene ligger hos statsledere hvor 
flertallet har et mildest talt anstrengt forhold til demokrati og menneskerettigheter. 
  
AUF er positive til den fremforhandlede enigheten om å innføre et globalt atomvåpenforbud 
med mål om å bli gjeldende internasjonal rett. Helt siden Einar Gerhardsens tid har AUF 
vært tydelige i vår kamp mot atomvåpentrusselen, og AUF er klare til å fortsette arbeidet 
med gjensidig nedrustning og avskaffelse av verdens atomvåpen. 
  
FN-traktaten som forbyr atomvåpen er et viktig skritt på veien mot en atomvåpenfri verden. 
AUF mener det er skuffende at Høyre- og Frp-regjeringa har satt Norge på sidelinja i det 
internasjonale presset for å forby atomvåpen. AUF ønsker å videreføre det arbeidet den 
rødgrønne regjeringa la grunnlaget for da vi deltok i oppstarten av arbeidet med FN-
traktaten, og AUF ønsker at Norge igjen skal ta en aktiv rolle i atomvåpenspørsmålet i 
internasjonal politikk. AUF har som mål at Norge undertegner atomvåpenforbudet, og 
ønsker med det å bidra til at atomvåpen stigmatiseres som uakseptable våpen. Norge bør 
tilslutte seg denne internasjonale bevegelsen, slik at vi kan få en fortgang i det fastlåste 
arbeidet med gjensidig og balansert kjernefysisk nedrustning og deretter avskaffe disse 
våpnene. 
  
AUF vil: 
  

 At Norge skal undertegne og ratifisere FN-traktaten som forbyr atomvåpen, og i 
påvente av dette ønske den velkommen og delta som observatør på 
statspartsmøtene. 

 At Norge skal ta en lederrolle i det internasjonale arbeidet med global nedrustning og 
avskaffelse av verdens atomvåpen, og jobbe aktivt for å samle atommaktene til en 
forpliktende nedrustningsavtale. 

 

Styrets innstilling: 
Enig intensjonen og viser til Forslag 6.22 fra Hoda Imad 
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Forslag 6.24 Fraværsgrensa.  

Forslagsstiller: Lillestrøm AUF 

Fra skoleåret 2016/2017 har regjeringen hatt et treårig prøveprosjekt med en nasjonal 
fraværsgrense. Forsøket har vist at elever som tidligere hadde høyt fravær, nå har økt 
fravær. Med regjeringa sin fraværsgrense er det dermed flere elever som står i fare for å 
droppe ut av videregående opplæring. Fastleger har opplevd et rush av elever, som 
risikerer å stryke i et fag om de ikke får en legeattest. Dette virker mot sin hensikt. AUF 
mener vi må ha tillit til at læreren kan finne hensiktsmessige løsninger selv. Vi mener 
regjeringas fraværsgrense starter i feil ende og vi vil heller sette i gang tidlige tiltak som 
forhindrer fravær. AUF mener at det eksisterende lovverket for fravær må bli erstattet med 
et skolereglement hvor antall godkjente læringssituasjon og helhetsvurdering fra lærer skal 
ligge til grunn, og at dagens rigide fraværsgrense fjernes. 
 
AUF vil: 

 Fjerne den nasjonale fraværsgrensa 

 Innføre et skolereglement hvor tilstrekkelig antall godkjente vurderingssituasjoner og 

en helhetsvurdering fra lærer skal ligge til grunn 

 Gjennomføre forskningsprosjekter om fravær i skolen for å innhente mer kunnskap 

om hva som faktisk fungerer mot fravær 

 Ha en nasjonal gjennomgang av lærerløse timer, slik at retningslinjene blir like over 

hele lande 

 At elever skal kunne stryke timesfravær, og ikke bare dager 

 Innføre politisk fravær i ungdomsskolen 

 

Styrets innstilling:  
Forslagets første del støttes av flertallet. Kulepunktene utgår. Sendes programkomiteen AP 
 

Forslag 6.25 Utvikle – ikke avvikle industri.  

Forslagsstiller: Are Tomasgard 
 
Verden står foran den største utfordringen i menneskehetens historie. Vi kan allerede se 
tegn på at klimaet er i endring. FNs klimapanel og verdens tyngste forskningsmiljøer er 
entydige på at det er menneskeskapte CO2 utslipp som fører til global oppvarming og 
klimaendringer. Derfor må vi redusere CO2 utslippene gjennom en rettferdig klimapolitikk. 
Det vil kreve økonomiske handlekraft, teknologiutvikling og omfattende industriell 
kompetanse.  
 
Skal vi lykkes må omstillingen være rettferdig. Fordelingspolitikken må ivareta at 
kostnadene knyttet til klimatiltakene må fordeles rettferdig. Arbeiderpartiet vil advare mot en 
rask avvikling av olje- og gassnæringen i Norge, fordi det vil føre til redusert økonomisk 
handlekraft, lavere teknologiutvikling og mindre industriell kompetanse. Samtidig er 
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Arbeiderpartiet bevisst at olje- og gassressursene på norsk sokkel ikke er en evigvarende 
ressurs. Derfor må Norge nå bruke mye mer av inntektene petroleumsnæringen gir oss på 
å utvikle nye bærekraftige arbeidsplasser i tiden vi ennå har olje- og gassproduksjon.  
 
Rammevilkårene for alle industrielle næringer må være både formålstjenlige og 
forutsigbare, ikke minst for olje- og gassnæringen.Arbeiderpartiet vil utvikle, ikke avvikle 
industri - ute på havet og på landjorda. 
 
Bakgrunn: 
 
Enorm transformasjon som vil kreve både ressurser og tid 
De menneskeskapte CO2 utslippene kommer i hovedsak fra forbrenning av fossile 
ressurser. Forbrenning av kull, olje og gass gir over 75 % av verdens energiforsyning.  
Det vil kreve enorme mengder energi til å fremstille solceller, vindmøller, el- biler, batterier 
osv. Dette er innsatsfaktorer vi trenger for å transformere verdens energiproduksjon fra 
fossil til fornybar energi, men som vi ikke har på langt nær nok fornybar energi til å 
produsere med dagens energimix globalt. Det er derfor nødvendig å bruke energi basert på 
fossile ressurser i en transformasjonsfase som sannsynlig vil vare mange tiår ennå, fordi 
mengden energi som skal erstattes er så hinsides enorm. Dess raskere vi utvikler fornybar 
produksjonskapasitet i verdens energiproduksjon kombinert med økt elektrifisering av 
transport og oppvarming, dess raskere vil transformasjonen fra fossil til fornybar energi 
kunne gjennomføres. Paradokset er at det ikke er mulig å transformere til noe om en ikke 
har noe å transformere fra.  
 
Reduksjonen av fossile ressurser må reduseres gradvis frem til vi har utviklet nok fornybar 
energi i verden. Forbrenning av kull, olje og gass må faktisk erstattes av fornybar 
energiproduksjon før vi kan erstatte forbrenning av kull, olje og gass til å produsere det som 
skal til for å produsere mer fornybar energi; i tillegg til å opprettholde og å utvikle velferd for 
verdens befolkning.   
 
Ingenting kommer fra ingenting, heller ikke el- biler, solceller og vindmøller 
Det er også slik at en økende andel av all olje som utvinnes - ikke forbrennes, men brukes 
som industriell innsatsfaktor for å produsere komponenter vi trenger i det grønne skiftet, 
som batteriene i el- bilene, dashbordet, dekkene, flasker, maling, lakk, gulvbelegg, TV- 
apparater, PCer, mobiltelefoner osv.  
Det finnes ingen alternative industrielle råvarer vi kan bruke i stedet for olje- og gass, og 
som ikke har konsekvenser for natur eller klima. Derfor blir det avgjørende å resirkulere 
produkter basert på olje og gass, slik at vi kan bruke ressursene om igjen og om igjen.   
 
Om Norge reduserer vår produksjon kan konsekvensen bli økte globale CO2 utslipp 
Ved en rask utfasing av norsk olje- og gassnæring, er det sannsynlig at regimer som Saudi- 
Arabia, Russland og USA, som er verdens tre største oljeprodusentene med til sammen 
rundt 70 % av verdens oljeproduksjon, overtar helt eller delvis Norges andel av verdens 
oljeproduksjon; som er under 2 %. I et klimaperspektiv vil det være svært uheldig om norsk 
olje og gassproduksjon stagnerer og reduseres samtidig som f. eks canadisk oljesand 
fortsetter å øke slik vi har sett de senere årene. Det nyåpnede feltet Johan Sverdrup i 
Nordsjøen slipper bare ut 1/100 CO2 pr. produserte fat sammenlignet med canadisk 
oljesand. Sammenligner vi den norske oljeproduksjonen med gjennomsnittlige utslipp i 
verden, så ser vi at utvinningen i Norge gir om lag 1/5 CO2 pr. produsert fat.    
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Teknologiutvikling står på skuldrene til dagens næringer 
Norge er blant landene som produserer olje og gass med de minste CO2 utslippene. Den 
norske leverandørindustrien som er bygget opp rundt oljeindustrien, leverer store mengder 
teknologi som bidrar til sikrere produksjon og lavere utslipp av CO2 og miljøgifter i hele 
verden. Store deler av den norske leverandørindustrien er avhengig av å levere sine 
produkter og tjeneste til norsk sokkel for å overleve. Det er viktig at den viktige 
leverandørindustrien får tid på seg til å utvikle sine verdikjeder fra å forsyne energi basert 
på fossile ressurser til verdikjeder i fornybar og sirkulærøkonomisk aktivitet.   
 
Rask utfasing av norsk olje- og gassnæring vil få store økonomiske konsekvenser 
Hver femte krone som brukes i det norske statsbudsjettet kommer fra olje og 
gassnæringene. Oljefondet som gjør Norge til blant de rikeste landene i verden målt i 
forhold til innbyggere, kommer fra olje- og gassnæringene kombinert med god forvaltning.  
Rask utfasing av olje- og gassnæringen vil føre til rask nedgang i staten og kommunenes 
inntekter, noe som vil medføre store kutt i helse, skole, barnehage og kultur i kommunene 
og fylkene. I tillegg vil statlig støtte til fornybar energi, teknologier for resirkulering, subsidier 
av el- biler, satsing på bane osv. bli sterkt svekket. En rask utfasing av olje- og 
gassnæringen vil også føre til at viktige arbeidsplasser i hele landet forsvinner raskt, noe 
som vil gi store negative ringvirkninger også for arbeidsplasser i andre sektorer. 
 
Styrets innstilling:  
Forslaget støttes av flertallet. Oversendes programkomiteen i AP og Akershus Arbeiderparti 
 
 

Forslag 6.26. Utvidelse av Mammografiprogrammet.  

Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 

Det offentlige mammografiscreeningprogrammet i Norge, Mammografiprogrammet, tilbyr 
screening til kvinner i alderen 50 til 69 år. Aldersgruppen har vært den samme siden 1995, 
da programmet startet, og ble valgt på det tidspunktet etter omfattende diskusjoner i 
faggrupper om hvorvidt det også burde inkluderes yngre og/eller eldre kvinner.  
 
Før innføring av mammografiskreening i Norge på slutten av 90-tallet, døde mer enn 800 
kvinner hvert av brystkreft. Resultatene av en nylig gjennomført studien basert på 
registerdata fra om lag 1,3 millioner kvinner fra hele Norge i perioden 1977 til 2014 viser at 
innføringen av Mammografiprogrammet har redusert dødeligheten av brystkreft blant 
kvinnene som får tilbud om å delta med om lag 20 prosent. I tillegg har bedret 
brystkreftbehandling ført til en ytterligere reduksjon på mer enn 20 prosent. Selv om totalt 
sett stadig færre dør av brystkreft, er dette fortsatt en av kreftsykdommene som tar flest liv 
blant kvinner i Norge. Ifølge Kreftregisteret tar brystkreft om lag 600 liv hvert år. 
 
Sørum Arbeiderlag mener at den øvre aldersgrensen for mammografiscreeningen bør økes 
fra 69 til 74 år. Det er også i tråd med Kreftregisterets egen anbefaling, samt med WHOs 
ekspertgruppe innen brystkreft sin konklusjon etter en systematisk oppsummering av 
studier i 2015, hvor de fant tilstrekkelig dokumentasjon for å kunne fastslå at organisert 
screening reduserer dødeligheten av brystkreft også for kvinner i alderen 70 til 74 år. 
 
Styrets innstilling:  
Oversendes programkomiteen i Arbeiderpartiet 
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Forslag 6.27. LHBT+ handlingsplan i Lillestrøm kommune 

Forslagsstiller: Sørum Arbeiderlag 
 

For Arbeiderpartiet er kampen for LHBT+-personers rett til likebehandling og bedre levekår 
en sentral del av den ideologiske og praktiske likestillings- og frihetskampen.  Alle som bor i 
Lillestrøm skal åpent og fritt kunne leve sine liv basert på likeverd og gjensidig respekt, 
uavhengig av kjønn, seksualitet, hvem man forelsker seg i, hvem man velger å leve 
sammen med og hvordan man velger å utrykke sin identitet.  

Lillestrøm Arbeiderparti skal arbeide for at Lillestrøm kommune får en LHBT+ 
handlingsplan. Denne utarbeides enten av kommunen selv, eller i samarbeid med andre 
kommuner på Nedre Romerike, gjennom SNR.  
 
Styrets innstilling:  
Forslaget støttes. Oversendes til kommunestyregruppa. 
  

https://www.arbeiderpartiet.no/politikken/likestilling/
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Sak 7 Budsjett 
 

Budsjettforslag for Lillestrøm Arbeiderparti 2020 

 
 

 

 
KtoNr KontoNavn  Budsjett 

2018 

Budsjett 

2019 

Regnskap 

2019 

Budsjettforslag 

2020 

       

       

 DriftsInntekter      

       

3900 Tilskudd Statlig/kommunalt    110 000 162 000 254 709 138000 

3901 Tilskudd Skedsmo kommune    760 000 760 000 760 000 775000 

3910 Partiskatt   66 000 0 0  

3920 Medlemskontingent   25 000 45 000 46 598 47000 

3990 Andre inntekter   10 000 10 000 40 870 10000 

3991 Innbetaling/egenandel   0 0 6 500  

3992 Tilbakebetalinger   0 0 8 000  

 Sum DriftsInntekter  977 000 977 000 1 116 678 970000 

       

 DriftsKostnader      

       

6800 Kontorrekvisita   -2 000 -3 000 -2 110 52000 

6802 Literatur,tidsskrifter,aviser   -1 000 -2 000 0 1000 

6900 Telefon,mobil   -4 000 -7 000 -6 867 4000 

6901 Kostnader internett   -2 000 -2 000 -1 223 2000 

6910 Porto, gebyr post   -1 000 -1 000 0 1000 

7300 Annonser   -7 000 -7 000 0 7000 

7400 Gaver, blomster   -3 000 -15 000 -14 253 15000 

7470 Akershus historielag   -500 -500 -500 1000 

7480 Bevilgninger   -5 000 -5 000 -3 000 5000 

7490 AUF kontingent   -20 000 -20 000 -20 000 20000 

7700 Valgkamp   -10 000 -1 300 000 -1 570 156 0 

7710 Medlemsmøter   -10 000 -20 000 -9 678 10000 

7711 AP-veteranene   -10 000 -20 000 -18 747 20000 

7712 Kvinnenettverk  0 0 0 10000 

7720 Kurs opplæring   -50 000 -50 000 -48 141 25000 

7730 Godgjørelse sekretar   -40 000 -40 000 39 999 40000 

7740 Ugifter kommunestyregruppa    -420 000 -600 000 -264 063 400000 

7750 Års, styre og evaluerigsmøter   -15 000 -15 000 -12 516 15000 

7751 Møteugifter fylke   -35 000 -40 000 -54 138 50000 

7752 Møteutgifter sentralt   -25 000 -25 000 -9 120 15000 

7770 Budsjett- og strategikonf.   -20 000 -10 000 -6 627 20000 

 Sum DriftsKostnader  -682 000 -2 182 500 -2 081 138 713 000 

       

DRIFTSRESULTAT  289 000 -1 205 500 -964 460 257 000 

       

 Finansposter      

       

8042 Renter Sparebank 1   26600 30 100 38 427,00 30600 

8141 Gebyr bank   -600 -600 -600,00 -600 

 Sum Finansposter  26000 29 500 37 827,00 30000 

       

ÅRSRESULTAT  315 000 -1 176 000 -926 633 287 000 
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Sak 8. Valg henhold til vedtektene 
 

Styret: 
Leder:     Sten Magne Berglund - gjenvalg 
Organisatorisk nestleder:   Gro Beate Ekseth – ny 
Politisk nestleder:    Hans Marius Johnsen – ny 
Sekretær:     Bitten Svendsen – ny 
Kasserer:     Perica Maksimovic – gjenvalg 
Medlemsansvarlig:    Stine Røseth Kleven – ny 
Kvinnekontakt:    Marit Bjørkeli – ny 
Styremedlem Info   Unni Bjerregaard Moe - Ny 
Styremedlem faglig/politisk Mohammed Malik – gjenvalg 
Representant fra AUF  Ida Hunstad (oppnevnt av AUF) 
 
Vara     Erik Berg Olsen (gjenvalg) 
     Barbara-Esther Busuttil-Chacon (ny) 
     Kaveh Abdali (gjenvalg) 
     Rune Moen (ny) 
     Trude Rusten Stenhaug (gjenvalg) 
     Frida Pannberg (Oppnevnt av AUF) 
 
Valgkampleder   Hoda Imad (ny) 
 
Kontrollkomite 
Faste:     Grethe Jorunn Holterhuset 
     Morten Bekkeng 
     Tore Asbjørn Kampen 
Vara:      Kjell Arne Hagen 
     Anne Marie Lervik 
 
Lovkomite 
Leder:     Kirsti Nossum 
Medlem    Aage Jacobsen 
     Inge Ulekleiv 
Vara     Grethe Jorunn Holterhuset 
     Morten Bekkeng 
 
Revisjon: 
Revisor     Lars Tallhaug 
      Bente Skulstad 
Vara     Geir Olav Kirkedalen 
     Nina Fjeldheim Hoelsæter 
 
Innstillingsråd for æresmedlemmer 
Leder     Mette Scharning 
Medlem    Aage Jacobsen 
     Hans Marius Johnsen 
     Anne Marie Lervik  
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Valgkomite 
Styret innstiller på varamedlemmer til valgkomiteen. Velges på medlemsmøte i god tid før 
neste årsmøte.   
 
 
Representantskapet i Akershus Arbeiderparti   
Styret får fullmakt til å velge representanter (5) og så mange varamedlemmer de finner 
nødvendig til Akershus Arbeiderparti.      
 
 
 
 
 


